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18.12.2013.Usvojen budţet za 2014.godinu 

 

Odbornici Skupštine grada Prijedora 

jednoglasno su  na skupštinskom 

zasjedanju održanom 18. decembra  

usvojili budžet za 2014. godinu u iznosu 

od  31.290.233 KM i koji je za 8,5 odsto 

manji od nedavno usvojenog rebalansa , ali 

koji je u svom sastavu imao i kreditna 

zaduženja. Gradonačelnik Prijedora Marko 

Pavić je istakao da se usvajanjem budžeta 

u novu godinu ulazi sa sigurnošću isplate 

svim budžetskim korisnicima .   

„ Budžet  smo provjeravali na javnoj 

raspravi, a činjenica da je jednoglasno 

usvojen  je znak da smo se i dogovarali i 

dobro procjenili sve potrebe budžetskih 

korisnika „ kazao je Pavić. 

 

 
 

On je dodao da grad Prijedor  još od 

2008.godine održava i samo povećava 

stavke za socijalna davanja, penzionere i 

stavke koje se odnose na podsticaje u 

poljoprivredi i preduzetničkoj djelatnosti. 

„To je najvažnije jer računamo da samo 

podsticajima , novim proizvodima i novom 

vrijednošću možemo izlaziti iz krize , a 

nikako smanjujući zapošljavanje i 

industrijsku proizvodnju“ rekao je Pavić. 

On je istakao da ovaj budžet ima , pored 

socijalne, i razvojnu komponentu jer 

upravo podsticaji razvoju nekih objekata 

treba da doprinesu boljim uslovima života 

građana, ali i donesu svima veći prihod. 

Načelnica Odjeljenja za finansije Biljana 

Malbašić je naglasila da sE ovim budžetom 

nastojalo da se svim korisnicima omogući 

njihovo  funkcionisanje bar na nivou koji 

su imali ove godine. 

„ Ukoliko bude mogućnosti , stavke će se 

moći  povećati  rebalansom budžeta što će 

zavisiti od prihoda koji eć biti realizovani u 

narednoj godini“ kazala je Malbašićeva. 

Ona je potvrdila da je budžet grada za 

2014.godinu  planiran vrlo realno i oprezno 

te da je značajno da je on usvojen  

jednoglasno čime su odbornici omogućili  

nesmetano funkcionisanje gradske uprave i 

svim korisnicima koji su naslonjeni na 

budžet. 

 

Za projekte zapošljavanja 134 000 KM 

 

Gradonačelnik  Prijedora Marko Pavić   

potpisao  je ugovore  o dodjeli  134 000  

KM  bespovratnih podsticajnih sredstava   

za 32  preduzetnika , a kojima će do radnih 

mjesta doći 48 radnika. 

„Ovaj proces je izuzetno dobro primljen 

među privrednicima, kao i među onima 

koji prvi put otvaraju svoja preduzeća, 

pogone ili zanatske radnje , a ono što je 

važnije je da je ovo jedan od razloga zašto 

Prijedor ima trend opadanja nezaposlenosti 

u odnosu na lokalne zajednice u 

okruženju“ kazao je Pavić. 
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On je istakao da je riječ  o bespovratnim 

podsticajnim sredstvima  koje gradska 

uprava Prijedor već petu godinu dodjeljuje 

u okviru projekata samozapošljavanja, 

zapošljavanja visokoobrazovanih kadrova, 

certifikacije i  podrške preduzetničke 

inicijative za žene. 

 „ Strategijom razvoja  za narednih deset 

godina koju upravo treba da usvojimo u 

sami vrh smo stavili ekonomiju , sa 

naglaskom na industrijsku proizvodnju jer 

ćemo na taj način stvarati nove vrijednosti 

i dugoročno obezbijediti razvoj našeg 

grada kroz povećanu proizvodnju,  veći  

izvoz i novo zapošljavanje“ kazao je Pavić. 

 

26.12.Usvojena Strategija razvoja 2014-

2024.godine 

 

Odbornici Skupštine grada Prijedora 

jednoglasno su  usvojili Integralnu 

strategiju razvoja grada 2014-2024. kojom 

su predviđena 162 projekta ukupne 

vrijednosti 574 miliona maraka. 

 Samostalni stručni saradnik za strateško 

planiranje razvoja grada Boro Vojvodić 

rekao je da se radi o 55 projekata 

ekonomskog razvoja, 56 projekata 

društvene djelatnosti i 51 projektu zaštite 

životne sredine. 

 "Za izvore finansiranja predviđeni su 

budžeti grada i Republike, krediti, donacije 

i sredstva javnih preduzeća", naveo je 

Vojvodić. 

 

 
 

 Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

rekao je da je cilj ovog dokumenta da 

Prijedor bude grad dobrih investicija i 

uspješnih građana, te da ovaj dokument 

objedinjuje kadrovski potencijal i resurse 

grada i ide u pravcu privlačenja investicija, 

obnove industrije, uvođenja novih 

tehnologija i obnovljivih izvora energije. 

 "Prethodni, petogodišnji strateški 

dokument donesen je 2008. godine i 

realizovan je više od 70 odsto, uprkos 

svjetskoj ekonomskoj krizi. Sada smo, uz 

pomoć UNDP-a, dobili dokument koji 

može biti dobar osnov za narednih deset 

godina, ali koji je živa materija i može biti 

proširen i novim projektima", kazao je 

Pavić. 

 

Počinju radovi na vodovodu i 

kanalizacij vrijedni oko 15 miliona evra. 

 

U okviru projekta „ Vodovod i kanalizacija 

u Republici Srpskoj“ EIB vrijednog 50 

miliona evra, u Prijedoru su potpisani prvi 

ugovori o izvođenju radova.Gradonačelnik 

Prijedora Marko Pavić je potvrdio da je 

riječ o izgradnji sekundarne vodovodne 

mreže u Omarskoj vrijednoj 2,9 miliona 

KM i izgradnji sekundarne kanalizacione 

mreže i naselju Tukovi vrijednoj 3,9 

miliona KM , što su prvi radovi u okviru 

projekta putem kojeg će u Prijedor biti 

uloženo 15 miliona evra.On je ocijenio da 

je kredit EIB izuzetno povoljan jer ima 

kamatu koja ne prelazi dva odsto , grejs 

period sedam godina i rok otplate 20 

godina. 

 

 
 

Za izvođača radova sekundarne 

kanalizacione mreže u Tukovi, duge 29 

kilometara , na tenderu su izabrani 

„Prijedorputevi“, preduzeće koje je 

izvodilo radove i na primarnoj mreži. 
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Za izvođača radova izgradnje 62 kilometra 

vodovodne mreže u Omarskoj putem 

tendera je izabrana multinacionalna 

kompanija „ OHL ŽS“ iz Brna , koja je u 

RS radila na izgradnju mahovljanske 

petlje, dijela auto puta u Hercegovini i 

vodosnabdijevanju u Kozarskoj Dubici.Za 

oba preduzetnika rok za izvođenje radova 

je 15 mjeseci. 

 

Prijem za vjerske zajednice 

 

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

izjavio je da je u ovom gradu stvoren 

povoljan ambijent za život  zahvaljujući, 

između ostaloga, aktivnostima i saradnji 

vjerskih zajednica i lokalne administracije. 

On je na tradicionalnom novogodišnjem 

prijemu za predstavnike vjerskih  zajednica  

istakao da u Prijedoru ima jako pozitivnih 

pomaka i da  je tome doprinijela pozitivna 

klima koja vlada u ovom gradu , na šta su 

uticale i vjerske zajednice. 

 

 
 

 "U Prijedoru nema nikakvih 

bezbjednosnih, međunacionalnih ni 

međuvjerskih problema i ovdje smo se 

sastali  da zajednički uputimo snažnu 

poruku vjernicima i građanima da smo mi 

svi zajedno usmjereni na to da svako u 

svojoj djelatnosti doprinese boljem životu 

u našem gradu“ rekao je Pavić novinarima. 

 „Saglasni smo da ljudi ništa ne trebaju 

zaboravljati, ali da trebaju praštati i da je 

oprost ono na čemu mi možemo graditi 

budućnost“ kazao je Pavić. 

On je dodao i da u Prijedoru svi slobodno 

mogu izražavati vjersku, nacionalnu i 

svaku drugu pripadnost, a da je među 

građanima stvoren ambijent mira, 

tolerancije i suživota, kao i da će gradska 

uprava prema svojim mogućnostima  i 

dalje pomagati  rad vjerskih zajednica. 

 

Prijem za Udruţenje penzionera i 

SUBNOR 

 

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

izjavio je   da će iz budžeta grada i 

ubuduće biti izdvojena sredstva za rad 

ovdašnjih organizacija SUBNOR-a i 

Udruženja penzionera.   

 

 
 

 "I jednom i drugom udruženju želim 

uspješan rad i njihovom članovima dobro 

zdravlje i dug život", poručio je Pavić 

nakon prijema organizovanog za 

predstavnike ovih udruženja. 

 On je naglasio da gradska administracija 

izuzetno cijeni doprinos ovih kategorija  

koji su stubovi modernog Prijedora , a 

antifašizama koji su oni započeli je trajna 

svjetska vrijednost  koja će se u Prijedoru 

neprekidno njegovati. 

 "Veliki dio onoga u čemu mi danas 

uživamo  su stvorili ljudi koji su danas u 

penziji i zato osjećam zahvalnost za njihov 

doprinos razvoju našeg grada i s naše 

strane pažnja onoliko koliko možemo da 

im penzionerske dane učinimo dostojnim 

života čovjeka ", kazao je Pavić. 

 On je istakao da grad u svom budžetu ima 

obje ove organizacije i nikada nije došlo u 

pitanje finansiranje obje ove djelatnosti. 

 Predsjednik SUBNOR-a Blagoja Gajić 

rekao je da su borci NOB-a prezadovoljni 

saradnjom sa gradskom administracijom. 
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 " Velika je pažnja koja nam se posvećuje  

svemu onome što govori o 

narodnooslobodilačkoj borbi, a to su i 

istorijski događaji , ličnosti i svetinje koje 

govore o tom vremenu", dodao je Gajić. 

 Predsjednik Udruženja penzionera 

Prijedor Slobodan Brdar je  izrazio 

zahvalnost na srestvima i pomoći koju 

gradska administracija i gradonačelnik već 

dugi niz godina izdvajaju za ovu 

populaciju. 

 "Ta pomoć se iz godine u godinu 

povećava i na osnovu toga smo bili u 

prilici da podijelimo 1728 jednokratnih 

pomoći za najugroženije naše kolege, da 

233 uputimo na banjsko-klimatsko 

liječenje“ istakao je Brdar. 

On je dodao da će se sa sličnim 

aktivnostima nastaviti i iduće godine jer je  

budžetska stavka od 220 000 KM ostala 

nepromijenjena. 

 

Novogodišnji prijem za novinare 

 

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

izjavio je na novogodišnjem prijemu za 

novinare da je izuzetno zadovoljan radom 

medija koji izvještavaju iz ovog grada, i to 

i obimom i načinom i kvalitetom. 

 "Oduševljava me činjenica da se radi bez 

senzacionalizma i na tome sam vam svima 

zahvalan", rekao je Pavić. 

 On je naveo da su mediji veoma važan 

stub društva u stvaranju ukupne klime i 

pozvao ih da nastave raditi na način kako 

su radili i do sada. 

 

 
 

 "Naš strateški cilj je privlačenje domaćih i 

stranih investicija i s time i povećanje broja 

zaposlenih, a vaša uloga u tome je veoma 

velika i veoma važna", poručio je Pavić. 

 Govoreći o godini na izmaku, Pavić je 

rekao da nije bilo događaja koje bi izdvojio 

kao one koji su posebno obilježili godinu. 

 "Prijedor se razvija planski i ništa se ne 

dešava slučajno. Za građane je možda 

nešto manje, a nešto više bitno, ali ja ne 

bih izdvojio ništa", dodao je Pavić. 

 Kada je riječ o privredi, on je istakao da 

brojna preduzeća u Prijedoru pozitivno 

posluju i da ta preduzeća ujedno i 

zapošljavaju najveći broj radnika. 

 "S tog aspekta smo zadovoljni, ali nismo 

još uvijek zadovoljni brojem takvih 

preduzeća. Za iduću godinu očekujemo bar 

još dva, pored velikih investicija u 

infrastrukturu, među kojima su 

najznačajnije vodovod i kanalizacija, 

nadvožnjak, pijaca i dvorana", naglasio je 

Pavić. 

 Direktor Informativno-poslovnog centra 

"Kozarski vjesnik" i potpredsjednik 

Udruženja lokalnih radio stanica Republike 

Srpske Zoran Sovilj rekao je da je saradnja 

sa lokalnom zajednicom izuzetna. 

  Osim lokalnog javnog medija, u čijem 

sastavu djeluju Radio Prijedor, Televizija 

Prijedor i sedmične novine "Kozarski 

vjesnik", u gradu na Sani djeluju dvije 

privatne radio stanice - Fri radio i Espri 

radio, dva lokalna internet portala, a 

dopisništva ili dopisnike imaju SRNA, 

RTRS, Glas Srpske, ONASA, Dnevni 

avaz, BH Radio 1, Vesti, Večernje novosti, 

Pres RS, EuroBlic, ATV, BN, Elta TV, 

NTV 101 Sanski Most, K3 i Sportski 

žurnal. 

 

Odrţana redovna  Skupština  OSP-a 

 

Omasovljavanju članstva Omladinskog 

savjeta grada Prijedora ,koji sada broji 

deset omladinskih organizacija  doprinijele 

su  aktivnosti koje su realizovane u godini 

na izmaku, konstatovano je na redovnoj 

godišnjoj Skupštini OSP-a. Među 

najznačajnijima je organizovanje 17. 

susreta mladih Republike Srpske u 

Prijedoru te promocija deficitarnih 
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zanimanja na tržištu rada, po srednjim 

školama. Dobru saradnju, po riječima 

predsjednika OSP-a Svetozara Vučkovca, 

imaju sa Omladinskim savjetom Republike 

Srpske. 

„ Imamo potpisan memorandum o saradnji 

sa Unijom studenata RS, a cilj nam je da 

poboljšamo studentski standard naših 

omladinaca. Ove godine smo dali projektni 

prijedlog za integralnu strategiju razvoja 

grada. Riječ je o uspostavljanju javnog 

univerziteta u Prijedoru, s obzirom da naš 

grad dobija sve više na regionalnom 

karakteru.“ rekao je Vučkovac.  

Načelnik Odjeljenja za društvene 

djelatnosti grada Prijedora LJiljana Babić 

je istakla da dodjelom prostora u centru 

grada i finansiranjem omladinskih 

projekata, gradska uprava je pokazala da 

podržava Omladinski savjet kao nosioca 

aktivnosti prijedorske omladine: studenata, 

srednjoškolaca, zaposlenih i nezaposlenih, 

te mladih iz urbanih i ruralnih sredina. 

 

 
 

Ona je potvrdila da je u ovoj godini  za 

projekte omladinskih organizacija  iz 

gradskog budžeta  izdvojeno 50 000 KM. 

Omladinski savjet Prijedor osnovan je 

2005. godine kao udruženje građana koje 

radi u interesu mladih ljudi i na 

poboljšanju njihovog položaja u društvu. 

 

NOVOGODIŠNJI PRIJEM 

 

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

izjavio je  na  tradicionalnom 

novogodišnjem prijemu  za privrednike, 

političare, obrazovne, sportske i radnike u 

kulturi da je 2013. godina jedna od rijetkih 

bez pokretanja stečaja i da ju je obilježila 

pokrivenost uvoza izvozom od 125 odsto. 

 

 
 

 "Imamo više zaposlenih i manje 

evidentiranih na birou, što je takođe 

rijetkost. Broj privrednih subjekata je, za 

razliku od drugih sredina, u porastu. To su 

sve pokazatelji zbog kojih možemo biti 

zadovoljni, posebno kad se ima u vidu da 

kriza traje od 2008. godine", ", rekao je 

Pavić . 

 

 
  

On je naveo da je najveći broj privrednih 

subjekata poslovao pozitivno i nije 

otpuštao radnike, kao i da su rezultati većih 

firmi izuzetno dobri. 

 "Sve budžetske korisnike smo izmirivali 

na vrijeme. Negdje je bilo više, negdje 

manje novca, ali nismo se zaduživali. 

Imamo ekonomsku osnovu, imamo 

strateški plan za narednih deset godina i 

znamo šta i kako dalje", dodao je Pavić.   

 Ministar uprave i lokalne samouprave 

Republike Srpske Lejla Rešić rekla je da 

Prijedor kao grad iz kojeg dolazi uvijek 

rado ističe kao i primjer i da je ponosna na 

ono što Prijedor radi kao lokalna zajednica 
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kao i na ono što Vlada Republike Srpske 

radi za Prijedor. 

 "Godina iza nas je bila radna i ona koja 

dolazi biće radna. Pokušaćemo ostvariti 

dobre rezultate kao i prethodnih godina i 

pokušati promovisati Prijedor koliko god 

to možemo", kazala je Rešićeva koja je 

prisustvoivala ovom prijemu u Prijedoru. 

 

Doček Dječije nove godine 

 

Gradonačelnik Prijedora Marko Pavić 

uputio je čestitku mališanima Prijedora na 

prigodnom, već tradicionalnom dočeku 

Dječije nove godine na malom gradskom 

trgu. 

 

 
 

 
 

„ Želim da rastete u miru i da zaboravite 

šta je u ovoj godini ilo loše, a zapamtite 

ono što je bilo dobro.Budite ponos svojih 

roditelja , vrtića  i škola, ali i ponos našeg 

grada“ poručio je Pavić mališanima na 

ovom dočeku. 

U programu su nastupili mališani iz vrtića i 

četiri gradske osnovne škole, mažoretkinje 

i plesni klubovi „ Internacional“ i „ Top 

dens“ , nakon čega je mališanima 

podijeljeno preko 600  paketića. 

 

SREĆNA NOVA 2014.GODINA 

 

Oko  dvije hiljade Prijedorčana Novu 

2014. godinu dočekalo je na malom 

gradskom trgu gdje su ih zabavljali folk 

pjevač Slobodan Vasić i prateći orkestar. 

Gradska uprava sugrađanima koji su 

novogodišnju noć proveli na otvorenom 

obezbijedila je sendviče, čaj i kuvano vino 

besplatno, a u ponoć je priređen vatromet. 

 "Svim Prijedorčanima želim srećnu Novu 

godinu sa željom da svima donese mnogo 

radosti, sreće, zdravlja i veselja. Neka u 

ovoj noći iza vas ostanu sve brige i 

problemi s nadom da će oni nestati u 

godini koja je pred nama. Mi u gradskoj 

aministraciji ćemo nastojati da u 2014. 

godini ispunimo sva naša obećanja kada su 

u pitanju bolji uslovi života i rada u 

Prijedoru, a očekujemo da ćete nam vi u 

tome pomoći", poručeno je sugrađanima u 

čestitki gradonačelnika Prijedora Marka 

Pavića. 

 

 
 

 
_ 

________________________      
Izdavač: Grad  Prijedor 

 


